

Referat af bestyrelsesmøde d 7/3-2023

Dagsorden:

1. Godkendelse af indkaldelse
2. Formanden har ordet
3. Kasserer har ordet
4. Pengeforbrug for arrangementer
5. Tovholder for Aktivitetsudvalget
6. Træner for børneholdet
7. Lokalesituationen - hvad sker der?
8. Healing med Christian Keil
9. Hvordan bliver vi bedre til at løfte i flok?
10. DKF Medlemsmøde - har vi nogle punkter?
11. Status på opgaver fra sidste møde
12. Evt

Til stede:

Michael Munch Madsen - formand
Søren Pedersen - Sekretær
Claus Svensson - Kasserer
Frank Sejer Jensen - Bestyrelsesmedlem
Peter Rasmussen - Bestyrelsesmedlem
Martin Nielsen - Bestyrelsesmedlem

Fraværende:

Nicolai Brenøe - Bestyrelsesmedlem

Referat:

1. Godkendelse af indkaldelse

- a. Godkendt
2. Formanden har ordet
 - a. Gymnastikken har sagt at vognene med måtterne fylder meget. Det er fordi at der ikke er nogle steder at sætte dem i depotet.
 - b. Michael har spurgt om vi også kan bruge mandag i lille sal. Ikke lige for tiden, men gymnastik vil sige til, hvis der kommer en mulighed.
 - c. Ellers er der gang i den. Husk at filme når vi træner, så vi kan lægge på instagram
 - d. Vi skal huske at minde folk om at melde sig ind i klubben.
3. Kassereren har ordet
 - a. Der er brugt penge på måtter, men vi har jo pengene til det.
 - b. Der er nu åbnet op for at nye medlemmer kan indbetale kontingent for "uden for sæsonen"
 - c. Budgettet er afleveret og regnskabet er også afleveret.
 - d. Michael har fået en henvendelse om køb af en sandsæk og "bob" dummy til en god pris. Vi venter lige og ser om behovet er der.
4. Pengeforbrug for arrangementer
 - a. Michael er blevet spurgt om pengeforbruget til arrangementer. Claus siger at han ikke helt forstår det. Han siger at vi i bestyrelsen har vedtaget et budget til aktivitetsudvalget og bruger penge i forhold det. Frank siger at Jiu-Jitsu har haft et ønske om at lave sit eget fastelavsarrangement og ikke lave et fælles arrangement. Frank synes at vi bør tilstræbe at vores arrangementer er fælles. Claus mener at de taler forbi hinanden i aktivitetsgruppen og dermed misforstår hinanden. Da Nicolaj er fraværende, så tager vi punktet op næste gang, når Nicolaj er til stede.
 - b. Claus, Martin og Frank siger at det nok også handler om at få planlagt arrangementerne i tide, så der er tid til at nå til enighed.
5. Tovholder for aktivitetsudvalget
 - a. Michael har spurgt Mia om hun vil være tovholder på aktivitetsudvalget. Claus siger at der er en aftale om at Mia er tovholder. Peter siger at det må aktivitetsudvalget selv bestemme. Michael og vi andre er enige.
 - b. Vi mener at det at der er en klar tovholder vil gøre det nemmere at sørge for at arrangementerne bliver planlagt 2-4 måneder før afhængig af hvilket arrangement.
6. Træner for børnehold
 - a. Michael siger at han har talt med Morten. Da hans søn rykker op på ungdom, så vil han gerne stoppe som træner. Alexanders søn træner med på holdet og Alexander har også været med til at hjælpe på børneholdet, så han kan være et godt emne. Vi er enige om at Michael spørger om Alexander vil være træner for børneholdet.
 - b. Maria fra ungdomsholdet har spurgt om hun må være med til at hjælpe på børneholdet og det er vi meget positive overfor.
7. Lokalesituationen – hvad sker der?
 - a. Skriv historien om lokalesituationen.....
 - b. I kravspec skal der stå et punkt om adgang for cyklister og børn og adgangsforhold generelt.
 - c. Hvor langt fra Jyllinge?
 - d. Vi er enige om at sende kravspec til kommunen
8. Healing med Christian Keil
 - a. Michael siger at han var kommet til at lave en aftale med Christian Keil om at han kunne få lov at låne klublokalet til at lave healing. Michael troede at han godt kunne gøre det. Claus fra hallen har sagt at det måtte man ikke og derfor ville der komme en regning. Vi afventer

en regning og det forventes at koste et par hundrede kroner. Michael siger at han har lavet en fejl, men at det var gjort i en god mening.

b. Regningen har Christian Keil lovet at betale

9. Hvordan bliver vi bedre til at løfte i flok?

a. Michael siger det med at når der skrives til medlemmerne vil det være rart at vi hjælpes ad. Claus siger at han hjælper gerne, men en enkelt gang havde han ikke tid. Ellers hjælper han gerne. Når der f.eks. skrives at der er ferie i uge 7, så vil det være rart at Claus også skriver SMS'er. Claus siger at det vil være en fordel hvis trænerne også selv kan skrive ud og hvis de har problemer, så hjælper han gerne.

b. Ved beslutninger der skal tages hurtigt, så bør vi gøre det ved et møde online for at undgå misforståelser.

c. Ved købet af måtterne var diskussionen nok lidt kontant og vi er enige om at der fremover bør være en bedre tone – også selv om det skal stå stærkt.

10. DKF medlemsmøde – har vi nogle punkter?

a. Dommerstandard. Vi observerer at den svinger for meget. Der er mangel på dommere og især dommere med erfaring. Nogle dommere giver point for boksning, nogle giver kun for spark. Vi kunne godt tænke os bedre uddannelse af dommere.

b. Frank siger at der gerne må komme noget mere strategi for ungdom. DKF bør sørge for at der kommer arrangementer for ungdom og hjælpe til med at kommunikere det ud.

c. Hvis der er nogen der har nogle emner, så skriv det i bestyrelsesgruppen

11. Status på opgaver fra sidst?

a. Vi har en hjemmeside som er næsten klar. Næste uge sætter Claus et link i tråden, så kan vi komme ind og kigge.

b. Nyt banner. Lasses grafiker har lavet et der ligner det og taget et billede af Michael og Nicolaj og sat det på banneret.

12. Evt

a. Michael siger at det ville være fedt, hvis vi havde et A4 ark som man kan dele ud af, når man er ude til et arrangement. Vi synes at det er en god ide. Frank har brochuren og vil gerne kigge på om det kan bruges. Martin og Peter hjælper til.

b. I Lille sal kan vi lave en palle til at lægge udstyr i. Det kan også være en mulighed. Vi prøver lige med det vi har nu og kan tage det op igen senere.